

[Home](#) ▶ [News & announcements](#) ▶ [News](#) ▶ [All news](#)

Court sets pre-trial date for insider dealing case

8 Dec 2017

The Eastern Magistrates' Court today adjourned the criminal proceedings brought by the Securities and Futures Commission (SFC) against Mr Au-Yeung Siu Pang to 26 January 2018 for a pre-trial review after he pleaded not guilty to charges of insider dealing in the shares of China CBM Group Company Limited (China CBM) (Note 1).

The SFC commenced the proceedings against Au-Yeung on 7 September 2017. The case was adjourned to 17 October 2017 and was further adjourned to today (Note 2).

End

Notes:

1. China CBM was listed on the Growth Enterprise Market of The Stock Exchange of Hong Kong Limited on 12 August 2003.
2. Please see the SFC's press release dated [7 September 2017](#) for further details.

Page last updated : 8 Dec 2017

[主頁](#) ▶ [新聞稿及公布](#) ▶ [新聞稿](#) ▶ [所有新聞稿](#)

法院就內幕交易案定出審前覆核日期

2017年12月8日

鑑於歐陽少鵬（男）否認曾就中國煤層氣集團有限公司（中國煤層氣）股份進行內幕交易的控罪，東區裁判法院今天將證券及期貨事務監察委員會（證監會）對他展開的刑事法律程序，押後至2018年1月26日進行審前覆核（註1）。

證監會早前於2017年9月7日對歐陽展開刑事法律程序。案件最初曾押後至2017年10月17日，其後再度押後至今天（註2）。

完

備註：

1. 中國煤層氣於2003年8月12日在香港聯合交易所有限公司創業板上市。
2. 詳情請參閱證監會2017年9月7日的新聞稿。

最後更新日期：2017年12月8日